

« stat ante populum, ostensorium ante pectus tenet,
 « tum elevat illud decenti more non supra caput, sed
 « tantum usque ad oculos, et eodem modo illud demittit
 « infra pectus, mox iterum recta illud attollit usque ad
 « pectus, et deinde ad sinistrum humerum ducit, et
 « reducit ad dexterum, et rursus ante pectus reducit,
 « ibique aliquantulum sistit quasi peracta ad omnes
 « mundi partes Cruce, eam etiam venerandam omnibus
 « præbet : tunc gyrum perficiens, collocat ostensorum
 « super Altare. (Michael Bauldry, part. 4, Cap. 16, art.
 « 3, n. 34, p. 48 !) :

Resp. — « Si ei placet, potest observare supradictum
 « modum, quem tradit idem Bauldry *loc. citato* ; seu
 « minus, servandus est modus despositus in Coerem.
 « Episcoporum, lib. II, cap. 33, n. 27, ubi requiritur
 « tantum modo, ut cum eodem SS. Sacramento Celebrans
 « producat Crucis signum super populum ». (S. R. C.,
 21 mars 1676, n. 1563, ad 2.)

LE MONDE RELIGIEUX

FRANCE. — Noble protestation. — Son Éminence le cardinal Coullié, archevêque de Lyon, écrivant à M. Loubet, président de la République Française, pour protester contre le projet de loi tendant à supprimer tout à fait l'enseignement chrétien, fait ressortir les raisons personnelles qu'il a d'intervenir directement dans ce pénible débat :

« Pour moi, qui ai eu l'honneur de succéder à Orléans au